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Zápis z mimořádného zasedání Studentského parlamentu

12.04.2023 - Fakulta dopravní - Horská 3

zápis provedl: Pavel Mašinda

začátek zasedání: 17:38

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

3. Převedení Rezervního fondu SU ČVUT na transparentní spořící účet

(vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

4. Ekonomická činnost - FIT Párty (vede: B. Karlíková, typ: hlasování, čas: 10 min.)

5. Schválení ekonomické činnosti Narozeniny klubu Silicon Hill – 25 let

(typ: hlasování, vede: M. Slávik, čas: 10 min.)

6. Žádost o čerpání z Fondu Projektů na akci Silent disco Mezi Bloky 2023

(vede: K. Pilná, typ:hlasování, čas: 10 min.)

7. Ekonomická činnost Pod-O-Day 2023 (vede: K. Pilná, typ:hlasování, čas: 10 min.)

8. Ekonomická činnost Mezi Bloky 2023 (vede: K. Pilná, typ:hlasování, čas: 10 min.)

9. Schválení čerpání z fondu projektů - Kladenský majáles 2023 (vede: M. Verbovský,

typ: hlasování, čas: 10 min.)

10. Prezentace výročních zpráv klubů SU ČVUT za rok 2022 (vede: M. Jirmanová,

typ: informace, čas: dle potřeby)

11. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)
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Usnesení 2023-04-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program mimořádného zasedání

zaslaný do konference Parlamentu dne 10.04.2023 v 18:00.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý promítá zápis

Usnesení 2023-04-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného dne

09.03.2023 zaslaný do konference Parlamentu dne 09.04.2023 v 11:20.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

3. Převedení Rezervního fondu SU ČVUT na transparentní spořící účet

(vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

M. Jirmanová: Fio banka začala dělat spořící účet a bylo by fajn tam převést rezervu, aby se to

úročilo. Je tam úrok 3% a je to lepší, než kdyby to jen tak leželo na obyčejném účtu. Už je to

schválené Fio bankou.

M. Slávik: Teď je to na účtu který nemá nic? Strahov má 0.05%.

M. Jirmanová: Asi to bude stejné.

K. Pilná:Mají tuto možnost i ostatní kluby?

M. Jirmanová: Ano

M. Verbovský: Číslo účtu zůstane stejné?
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M. Jirmanová: Pravděpodobně ne, asi bude nové.

Usnesení 2023-04-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje záměr na změnu účtu Rezervního

fondu SU ČVUT na transparentní spořící účet.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato

4. Ekonomická činnost - FIT Párty (vede: B. Karlíková, typ: hlasování,

čas: 10 min.)

B. Karlíková: Příští pondělí (17.4.) se bude konat FIT párty a potřebujeme vybírat vstupné, aby se

to zaplatilo. Akce se koná již po šesté. Znění jste si mohli přečíst v příloze.

Usnesení 2023-04-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

FIT++ - FIT párty zaslanou do konference Parlamentu dne 03.04.2023 v 19:57.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

5. Schválení ekonomické činnosti Narozeniny klubu Silicon Hill – 25 let

(typ: hlasování, vede: M. Slávik, čas: 10 min.)

M. Slávik: Omlouvám se, že tu ekonomickou činnost nemám tak hezky vybarvenou jako FIT++.

Silicon hill bude slavit 25 a my budeme dělat tombolu. Rádi bychom do tomboly dostali i nějaké

netradiční propagační předměty.

Š. Tichý: Proč používáte starou šablonu?

M. Slávik: Dělala to Alenka, vysypu jí to na hlavu. Pro příště se polepšíme.
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Usnesení 2023-04-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon

Hill - Narozeniny klubu Silicon Hill zaslanou do konference Parlamentu dne 07.04.2023 v

14:35.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

6. Žádost o čerpání z Fondu Projektů na akci Silent disco Mezi Bloky 2023

(vede: K. Pilná, typ:hlasování, čas: 10 min.)

K. Pilná: Akce je vytvořena nově a hlavní řešitel je Lukáš Pavljuk. Každoročně jsme řešili problém s

rušením nočního klidu a chtěli jsme přijít s novinkou, která se bude pořádat po desáté večer.

Budou pravděpodobně 3 DJs. Pro ty co to neznají, jedná se o disko se sluchátkama na hlavě, u

kterých si můžete přepínat kanály a poslouchat tak jinou muziku.

M. Verbovský: Jaké budou sluchátka?

K. Pilná: Bude to dodávat RedBull. Měli by to být větší náhlavní.

Š. Tichý: Jaký bude koncept na příští rok?

K. Pilná: Doufáme že na tom budeme lépe finančně. Pokud se povede Silent disco tak to přidáme

do plánu Mezi bloků a budeme to financovat sami.

Usnesení 2023-04-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z Fondu projektů na akci

Silent disco Mezi Bloky 2023 ve výši 25 000 Kč.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato
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7. Ekonomická činnost Pod-O-Day 2023 (vede: K. Pilná, typ:hlasování, čas:

10 min.)

K. Pilná: Je to sportovní den. Bude se konat poslední sobotu v dubnu. Budou 3x3 kolečka okolo

kolejí a k tomu bude doprovodný program od lukostřelby a lampařů. Dále bude i přetahování

lanem. Nebude žádné zápisné a občerstvení bude hrazeno účastníky.

Usnesení 2023-04-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee - Pod-O-Day 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 09.04.2023 v

00:35.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato

8. Ekonomická činnost Mezi Bloky 2023 (vede: K. Pilná, typ:hlasování, čas:

10 min.)

K. Pilná:Mezi bloky jsou akce, která se koná na rektorský den v areálu kolejí Podolí. Kvůli

finančním problémům bude letos jen jedna stage.

P. Mašinda: Jaký je rozdíl mezi dýmkou standard a premium?

K. Pilná: Jedna je světlá a druhá tmavá, nenapadl nás lepší popis.

M. Verbovský: Tašky budou Pod-O-Lee nebo Mezi Bloky?

K. Pilná:Mezi Bloky.
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Usnesení 2023-04-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee - Mezi Bloky 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 09.04.2023

v 00:35.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato

9. Schválení čerpání z fondu projektů - Kladenský majáles 2023 (vede:

M. Verbovský, typ: hlasování, čas: 10 min.)

M. Verbovský: Kladenský majáles je akce pořádaná na Kladně. Bude jídlo, pití a zábava. Koná se

27.4. Minule bylo vytýkáno na co půjde jaká částka, to je teď v žádosti upravené. Oproti minulé

žádosti je teď nižší část od FBMI, ale to je reflektováno i ve výdajové části. Projekt trvá až do 30.6.

kvůli čerpání dotací.

Usnesení 2023-04-09:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z Fondu projektů na akci

Kladenský majáles 2023 ve výši 25 000 Kč.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato

10. Prezentace výročních zpráv klubů SU ČVUT za rok 2022 (vede: M.

Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

Š.Tichý promítá výroční zprávu klub FIT++

B. Karlíková: Ve výročce můžete vidět bývalé představenstvo a předsedu, kvůli kterému ta výročka

trvala tak dlouho připravit. Z akcí můžeme představit turnaj v šachách, panelovou diskuzi k invazi

na Ukrajině, Pubquiz, FIT párty, FITrip, FIT vánoce a další.

Š.Tichý promítá výroční zprávu klub masařka
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M. Hrkáček: Přibylo členů, rozšířili jsme síť a byly volby. Z akcí mohu zmínit 80s párty, grilovačku a

vánoční párty se soutěží o nejhnusnější svetr.

Š.Tichý promítá výroční zprávu klubu Silicon hill

M. Slávik: Máme tam ze začátku hromadu nudných věcí které jsou nutné uvést. Změnila se

centrála, předseda a přibyli noví členové volební komise. Máme celkem dost lidí v klubu. Z akcí se

moc nezměnilo. Vybralo se hodně oblečení a prostředků pro Ukrajinu. Proběhla SHOW, která

proběhne brzy znovu. Dále jsou ve výročce informace o narozeninách a blokových hrách, které byly

spojeny. Rozšiřovali jsme WIFI za 3.5 mil. Kč. Další bloky jsou v přípravě. Obnovila se tradice s

mikuláSHem.

Š.Tichý promítá výroční zprávu klubu Pod-O-Lee

K. Pilná: Personální změny minulý rok moc neproběhly. Rekonstruovala se hlavní studovna.

Proběhlo vylepšení AP na dvou blocích. Dochází k vylepšení systémů. Proběhla údržba v

Pod-O-Gym. Další výrazné změny nebyly. Proběhly akce jako blokovky, Pod-O-Day, Mezibloky,

Fuckupnight, summerparty na kterou jste byli všichni zváni a která proběhla mimo semestr. Akce

prvák a další.

Š.Tichý promítá výroční zprávu klubu eFDrive

B. Goláňová: Dělali jsme to já a předseda. Grafiku nám dělal starý předseda. Nejdůležitější akcí je

UZEL, což je seznamovák pro nové prváky. Pro organizátory se dělala za odměnu akce Malý Uzel

pro stmelení kolektivu. Proběhlo několik akcí v září ještě před začátkem semestru. Další důležitá

akce je Noc na fakultě což je akce pro druháky, která má za úkol pomoci s výběrem oboru.

Š. Tichý promítá výroční zprávu klubu +-FEL

G. Szabo: První akcí je HELP, což je přednáška pro prváky, poté máme nějaké pravidelné aktivity,

výlety a další jako halloween, šachový turnaj, zápisy do studia, VědaFest a pomáhali jsme i na

otevřených dveřích fakulty.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 7



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Š. Tichý promítá výroční zprávu klubu BEST

V. Fišer: Rok pro nás začal v březnu, kdy k nám přijela část evropských poboček. V dubnu jsme

organizovali IT soutěž. Přes léto proběhl tradičně kurz pro zahraniční studenty. Na podzim jsme

pořádali akci na představení ostatních klubů SU a vyzkoušeli nový koncept soft-skills workshopů.

Rok jsme zakončili tradičně vánočním večírkem.

Š. Tichý promítá výroční zprávu klubu BION

M. Verbovský: Je potřeba prváky trošku rozkalit, proto proběhlo mnoho projektů. Dělali jsme

sbírku pro Ukrajinu, do které se zapojili lidé z celého Kladna. Dělali jsme osvětu o tom jak se chovat

k ženám, avšak část přednášejících nedorazila, protože si spletli Kladno s Kolínem. Z větších akcí

lze zmínit dva seznamovací kurzy.

Š. Tichý promítá výroční zprávu klubu ISC

T. Hung Le: Na začátku je popis našeho týmu lidí. Proběhly klasické akce, jako například Buddy

program nebo ISC Point na Masarykově koleji. Z menších aktivit proběhla například Lan párty nebo

výlety. Na konci proběhla valná hromada, na které byl zvolen R. Hruška prezidentem.

Š. Tichý: promítá výroční zprávu klubu zaČVUTění

T. Machorek: Za minulý rok jsme fungovali poprvé jako normální klub. Proběhl letní seznamovací

kurz zaČVUTění 2022, byl úspěšný a lidem se to líbilo. Dále proběhly volby, Halloween párty,

pochod na hokejovou bitvu a Vánoční večírek.

Š. Tichý promítá výroční zprávu klubu Galibi

P. Král: Stav představenstva zůstal stejný do prosince, kdy proběhly volby. Většina akcí skvěle

vyšla.
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11. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

(Do bodu různé nikdo nic nemá)

PrezidentkaMarkéta Jirmanová ukončuje zasedání v 18:37.
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